

31 OCTOBRE/OCTOBER 31, 2025

ENGLISH VERSION BELOW

INFO TRAVAUX • WORK

VILLAGE DE/OF SENNEVILLE



Rinçage unidirectionnel du réseau d'aqueduc

Les travaux publics du Village de Senneville effectueront le rinçage unidirectionnel du réseau d'aqueduc à travers la municipalité du **3 au 14 novembre 2025**, du lundi au vendredi entre 9 h et 16 h.

En quoi consistent les travaux?

Ces travaux visent à évacuer du réseau les particules et les débris pouvant s'accumuler sur les parois internes des conduites. L'eau souillée est évacuée par les bornes d'incendie. Les opérations sont réalisées selon une séquence de rinçage préétablie afin d'assurer un nettoyage optimal du réseau.

Que faire en cas d'eau rouillée ou brouillée?

Advenant que votre eau ne soit pas claire, qu'une légère baisse de pression soit observée ou que l'eau présente parfois une coloration, ouvrez le robinet d'eau froide de la baignoire

et laissez couler l'eau jusqu'à ce qu'elle redevienne claire.

[En savoir plus](#)

Unidirectional Flushing of the Water Network

The Public Works of the Village of Senneville will be flushing the water system throughout the municipality from **November 3 to 14, 2025**, Monday to Friday, between 9 a.m. and 4 p.m.

What does the process involve?

The process involves removing particles and debris that may have formed on the internal walls of the pipes. The contaminated water is flushed out through fire hydrants. The operations are carried out according to a predetermined flushing sequence, which ensures more effective cleaning.

What to do in case of rusty water?

If your water is not clear, if you notice a slight drop in water pressure, or if the water sometimes appears discolored, open the bathtub's cold water tap and let the water run until it becomes clear.

[Learn more](#)



Copyright © 2025 Village de Senneville, All rights reserved.

Want to change how you receive these emails?

You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#)



Publication: 10/31/2025 | SENNEVILLE